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Rezultati ankete: e-seminari 2013 

 

1. Osobni podaci (nije obavezno ispuniti)  

 N (%) 

Odgovorilo  32 (64) 
Nije odgovorilo 18 (36) 

 
2. Koliko imate godina?  

 N (%) 

a. < 35  16 (32) 
b. 35 - 50  25 (50) 
c. > 50  9 (18) 

 
3. Kako biste ocijenili (ocjenama 1-5) sljedeće:  

  
 

1  
jako sam 

nezadovoljan 
N (%) 

2 
nezadovoljan 

sam 
N (%) 

3  
nisam ni 

nezadovoljan 
ni zadovoljan 

N (%) 

4 
 zadovoljan 

sam 
N (%) 

5 
 jako sam 

zadovoljan 
N (%) 

a. Odabir 
predavača  

0 (0) 0 (0) 2 (4) 29 (58) 19 (38) 

b. Odabir 
tema  

0 (0) 0 (0) 3 (6) 25 (50) 22 (44) 

c. Zvuk i slika  0 (0) 4 (8) 17 (34) 21 (42) 8 (16) 

d. Mogućnost 
aktivnog 
sudjelovanja  

0 (0) 3 (6) 8 (16) 25 (50) 14 (28) 

e. E-seminari 
kao oblik 
edukacije  

0 (0) 0 (0) 0 (0) 13 (26) 37 (74) 

 
 
4. U e-seminarima sudjelujete:  

 N (%) 

a. Zbog znanja. 19 (38) 
b. Zbog bodova. 0 (0) 
c. Zbog znanja i bodova.  31 (62) 

 
 

5. Kako biste ocijenili postojeći sustav za e-seminare:  

 N (%) 

1 – jako sam nezadovoljan  1 (2) 
2 – nezadovoljan sam  2 (4) 
3 – nisam ni nezadovoljan ni zadovoljan  1 (2) 
4 – zadovoljan sam  37 (74) 
5 – jako sam zadovoljan.  9 (18) 
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6. Jeste li i ubuduće zainteresirani za ovakav oblik usavršavanja?  

 

 N (%) 

Da  50 (100) 
Ne 0 (0) 

 
7. Koju biste temu željeli slušati na sljedećim e-seminarima (moguće više odgovora)?  

 

 N (%) 

a. CLSI smjernice  32 (64) 
b. Biostatistika  22 (44) 
c. Pisanje znanstvenog rada  19 (38) 
d. Drugo  12 (24) 

Vaši prijedlozi tema:  

 upravljanje kvalitetom laboratorijskog rada; 

 akreditacija laboratorija; 

 predavanja više vezana uz problematiku PZZ  x3 

 sve teme iz općih i specifičnih dijagnostičkih područja  

 teme iz područja endokrinologije, koagulacije, hematologije  

 uvođenje aparata i novih metoda u rad (temu obraditi na konkretnom primjeru),  

 zakoni i pravilnici te organizacija i standardi (ukoliko još postoje u zakonu o radu)  

 kvalitativna analiza mokraće  

 novosti iz struke  

 vaš odabir  

 sve  
 

8. Koliko ste sljedeće godine spremni platiti sudjelovanje na e-seminarima kako biste ostvarili 
bodove od HKMB?  

 N (%) 

a. 25 kn  10 (20) 
b. 50 kn  10 (20) 
c. 100 kn  6 (12) 
d. 150 kn  1 (2) 
e. Nisam spreman plaćati e-seminare.  23 (46) 

 
9. Biste li prisustvovali e-seminarima ukoliko ne biste ostvarili bodove HKMB?  

 N (%) 

Da  44 (88) 
Ne 6 (12) 

 
10. Molimo unesite Vaše komentare, prijedloge i pokude. (Odgovorilo 22 sudionika ankete) 

 Sad vidim da su mi prva dva seminara promakla. Odgovori se zato odnose pretežno na zadnja 
dva seminara. Pitanje o plaćanju bodova (8)- ne znam koliko se bodova dobije po seminaru, 
niti na koliko se seminara misli pod tim "slijedeće godine", pa je teško odgovoriti na to 
pitanje. No u principu - što se manje plaća, tim bolje, kao i za sve ostalo u životu. Besplatno je 
najbolja opcija.  

 Jako je teško odabrati odgovor na pitanje br.8. Naime organizatori imaju uvid u trošak 
ovakvog oblika edukacije. Ako se on ne može podmiriti iz jednog dijela članarine našeg 
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društva onda ga moramo definitivno sami financirati. Odabir od 50 kn je samo zato jer nešto 
moram ispuniti.  

 Govor predavača nisam čula na oba e-seminara kojima sam prisustvovala mada kod provjere 
na mom računalu zvuk funkcionira, ali su zato obrađene teme korisne, a stečeno znanje je 
primjenjivo u rutinskom radu.  

 Sve pohvale za ovaj oblik edukacije i podrška za nastavak e-seminara!  

 Sve ok, samo što se svaki put ne dobije test, napominjem da se nisam isključila sama.  

 Sve skupa OK . 

 Molim da se stavi e-seminari do 16 sati kao ne bi trošili svoje dragocjeno privatno vrijeme.  

 Molila bih da se ponude barem dva termina za e-seminar. 

 Na zadnja dva e-seminara, nakon odslušanih predavanja, nisu se pojavila pitanja koja je 
potrebno odgovoriti da bi se ostvarili bodovi. Molim da ostavite otvorenu opciju chat kako bi 
se u slučaju takvih problema mogli odmah javiti.  

 Ad 5. Nezadovoljstvo postojećim sustavom za e seminare proizlazi iz nepostojanja zvuka u 2 
seminara (ABS i smjernice za uzorkovanje venske krvi). Zvuk je bio jedino kod izvješća dr. 
Vukasović. Inače sam jako zadovoljna ovim oblikom edukacije jer smanjuje potrebu 
putovanja u Zagreb.  

 Možda da se organizira e-seminar bez određene teme. U HDMBLM bi se nalazio 
moderator/ica (osoba iz struke) koja bih odgovarala na pitanje iz prakse. Također, sudionici bi 
mogli podijeliti svoja znanja i iskustva ovisno o postavljenom pitanju.  

 Smatram da HDMBLM treba e-seminare održavati kontinuirano tijekom cijele godine i uz sve 
gore navedeno treba svaki odlazak na stručni ili znanstveni skup koji je financiralo Društvo (u 
bilo kojem obliku: stipendija, članstvo i simpoziji drugih udruga) treba podnesti izvješće 
članovima gdje su bili i što su novo (ili staro) sa određenog skupa donijeli i prenesu to 
članovima. Dakle godišnja pretplata i maksimalno korištenje. Novac za godišnju pretplatu e-
seminara treba "uštedjeti" na tiskanju Bioch Med nakon što se provede ovakva anketa i 
članovi se izjasne da li nužno žele tiskani oblik časopisa. Mislim da bi broj tiskanih časopisa 
bio znatno manji a novac "ušteđen" na taj način bi bio pretočen u e-seminare koji bi trebali 
biti besplatni.  

 Poboljšati zvuk. 

 Svaki oblik edukacije bez plaćanja je dobrodošao. Samo tako dalje.  

 Bilo bi dobro da snimka predavanja bude dulje dostupna na webu. Ako postoji potreba za 
boljim tehničkim uvjetima predavanja i kasnije dostupnosti snimke u tom slučaju bi bila 
spremna platiti sudjelovanje na seminarima, ali ne mogu odrediti koji bi to iznos realno 
trebao biti. Ako postoje tehnički uvjeti trebalo bi po završetku testa potvrditi sudionicima da 
su uspješno/neuspješno riješili test odnosno da su/nisu ostvarili bodove.  

 Zadnji e-seminari ne mogu se naknadno poslušati!!  

 Primjedba: ne pojave se uvijek pitanja na kraju predavanja!  

 e-seminari su kao novitet jako dobri i nije mi jasno zašto bi se plaćalo??? zadnji e-seminar 
nažalost nisam dobila pitanja (ni za kolegicu koja je isto bila prijavljena)pa tako nismo dobile 
bodove jer nismo imale priliku upisati odgovore pa vas molim da mi dostavite još jednom što 
je potrebno imati za sudjelovanje(možda su moji informatičari nešto ispustili u aplikaciji)  

 Da li bi se plaćalo po seminaru ili godišnje? 

 Čestitke Povjerenstvu za odličan posao!  

 Izvrsna ideja i realizacija, sve pohvale organizacijskom timu. Posebna pohvala na ostavljenoj 
mogućnosti da se seminar pogleda izvan realnog vremena.  


